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Protokół nr XV/2019 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 28 listopada 2019 r. 

 

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2019 o godz. 17:00, a zakończono o godz. 19:49 tego 

samego dnia. Obrady odbyły się w sali Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury w Lwówku, 

ul. Al. E. Sczanieckiej 56. 

 

Porządek obrad. 

 

1. Otwarcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie: rocznego programu współpracy Gminy Lwówek 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2020 rok. 

9. Projekt uchwały w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu działek o nr ewid. 936, 935/30, 935/29, 946, 945, 941/17, 942/15, 943/29, 

944/35, obręb Lwówek, gmina Lwówek. 

10. Projekt uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od nieruchomości na 2020 rok. 

11. Projekt uchwały w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta dla obliczenia 

wysokości podatku rolnego na 2020 rok. 

12. Projekt uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2020 rok. 

13. Projekt uchwały w sprawie: odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy. 

14. Projekt uchwały w sprawie: wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki opłaty. 
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15. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości. 

16. Projekt uchwały w sprawie: określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych i niezamieszkałych na terenie miasta i gminy Lwówek. 

17. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. 

18. Projekt uchwały w sprawie: „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Lwówek”. 

19. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr III/23/2018 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

27 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok. 

20. Odpowiedzi na interpelacje. 

21. Wolne głosy i wnioski. 

22. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady, Pan Piotr Przewoźny, otwierając obrady XV sesji Rady 

Miejskiej w Lwówku powitał Radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza Gminy, 

Skarbnika Gminy, pracownika biura Rady, Radnego Powiatowego, Pan Krzysztofa 

Pacholaka, sołtysa oraz uczestniczące w obradach społeczeństwo i przedstawicieli mediów. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

W obradach XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku uczestniczy 13 radnych, na 

ustawowy 15 osobowy skład Rady, zatem Rada jest władna do odbycia obrad sesyjnych 

i podejmowania uchwał. Nieobecnymi Radnymi są: Pan Krzysztof Czarkowski oraz Pani 

Agnieszka Pustkowiak. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad. 3. Przyjęcie protokołu XIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny poinformował o wyłożeniu i możliwości 

zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z projektem protokołu z obrad XIV sesji Rady 

Miejskiej. Powyższy projekt był również dostępny w materiałach zamieszczonych na portalu 

eSesja. Przewodniczący stwierdził, że do wyżej wymienionego projektu protokołu nie 

wpłynęły żadne uwagi, ani propozycje zmian, dlatego poprosił radnych o przyjęcie protokołu 

w drodze głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Protokół z XIV sesji został przyjęty jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady, Pan Piotr Przewoźny poinformował Radnych, że otrzymali 

porządek obrad XV sesji i zwrócił się z pytaniem czy ktoś chciałby wnieść do niego jakieś 

uwagi lub poprawki.  

Burmistrz, Pan Piotr Długosz wniósł o dokonanie w proponowanym porządku obrad 

następujących zmian: 
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1) poprawienie brzmienia pkt. 8 porządku obrad na prawidłowe: „Projekt uchwały w sprawie: 

Programu współpracy Gminy Lwówek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok”; 

2) wycofanie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu 

żyta dla obliczenia wysokości podatku rolnego na 2020 rok, znajdującego się w pkt. 11 

pierwotnego porządku obrad; 

3) dodanie do porządku obrad, po projekcie uchwały zmieniającej budżet, punktu 

w brzmieniu: „Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lwówek”; 

4) uaktualnienie numeracji pozostałych punktów porządku obrad, z uwzględnieniem 

wprowadzonych zmian. 

 

Wniosek o zmianę porządku obrad zgłosiła także Radna, Pani Gabriela Woźna, która 

wnioskowała o wycofanie z porządku obrad wszystkich punktów dotyczących projektów 

uchwał związanych z gospodarowaniem odpadami komunalnymi, tj. punkty od 13 do 18 

pierwotnego porządku obrad. Jako uzasadnienie składanego wniosku Pani Woźna 

zaproponowała aby jeszcze raz spotkać się na posiedzeniu Komisji i dokładnie, na spokojnie 

przeanalizować dane przedstawione przez Burmistrza dotyczące ilość i cen odpadów. Pani 

Woźna przedstawiła wysokość stawek opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w gminach sąsiednich. Wskazane przez Nią stawki były niższe niż proponowana przez 

Burmistrza, na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji, stawka 18 zł. Pani Woźna zaznaczyła, 

że będzie to druga w ciągu roku podwyżka stawki opłaty śmieciowej. Radna zwróciła uwagę 

aby zająć się także tematem zniżek w opłacie śmieciowej z tytułu posiadania LKRW. 

W związku z tym, że nie zgłoszono więcej wniosków ani uwag Radni przystąpili do 

głosowania nad wniesionymi poprawkami, w kolejności w jakiej zostały one zgłaszane. 

Sekretarz poprosił o kilka minut na wprowadzenie do programu eSesja proponowanych przez 

Radną zmian, celem umożliwienia głosowania nad przyjęciem lub odrzuceniem zmian 

w porządku obrad.  

Korzystając z chwilowej przerwy technicznej głos zabrał Burmistrz, który odnosząc 

się do wniosku Pani Gabrieli Woźnej stwierdził, że stawki w sąsiednich gminach oscylują na 

poziomie 18-20 zł. Burmistrz dodał, że na temat opłaty śmieciowej można by dyskutować bez 

końca ale jeżeli nie podniesiemy stawek to trzeba będzie wskazać inwestycje, które nie mają 

być zrealizowane bo do śmieci będziemy musieli dołożyć z budżetu około 70-80 tys. zł. 

Kontynuując Burmistrz dodał, że wzrost opłaty śmieciowej związany jest ze wzrostem opłat 
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jakie odbiorca odpadów musi ponieść w związku ze składowaniem tych odpadów oraz 

ogólnym wzrostem kosztów obsługi, w tym wzrostem cen paliwa. Kontynuując Burmistrz 

zwrócił uwagę na rozproszenie wiosek z terenu naszej gminy, gdzie śmieciarka musi jechać 

niekiedy 10 km, po zaledwie kilka kubłów. Kończąc Burmistrz poprosił Radnych o przyjęcie 

pod obrady punktów dot. opłaty śmieciowej. 

Sekretarz poprosił o odświeżenie systemu eSesja i sprawdzenie czy wszystkie 

głosowania są dostępne. W związku z brakiem uwag Przewodniczący Rady poprosił 

o przystąpienie do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

poprawienia brzmienia pkt. 8 porządku obrad na prawidłowe: „Projekt uchwały w sprawie: 

Programu współpracy Gminy Lwówek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Poprawka dotycząca poprawienia brzmienia pkt. 8 porządku obrad na prawidłowe: „Projekt 

uchwały w sprawie: Programu współpracy Gminy Lwówek z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2020 rok” 

została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 
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Głosowano w sprawie: 

wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie: obniżenia średniej ceny skupu żyta 

dla obliczenia wysokości podatku rolnego na 2020 rok, znajdującego się w pkt. 11 

pierwotnego porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Basiński, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja Kubiak, Sebastian Liebelt, 

Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Gabriela Woźna. 

 

PRZECIW (2) 

Zbigniew Gawełek, Piotr Wojciechowski. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Monika Marszałkiewicz. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Poprawka dotycząca wycofania z porządku obrad projektu uchwały w sprawie: obniżenia 

średniej ceny skupu żyta dla obliczenia wysokości podatku rolnego na 2020 rok, 

znajdującego się w pkt. 11 pierwotnego porządku obrad została przyjęta 10 głosami „za” 

przy 2 głosach „przeciw” oraz 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Głosowano w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 
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Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Poprawka dotycząca dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Lwówek została przyjęta jednogłośnie 13 

głosami „za”. 

 

Głosowano w sprawie: 

wycofania uchwał regulujących gospodarkę śmieciową w gminie Lwówek.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 4, WSTRZYMAŁ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Gabriela Woźna. 

 

PRZECIW (4) 

Tadeusz Kachel, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Piotr Wojciechowski. 

 

WSTRZYMAŁ SIĘ (8) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Patrycja Kubiak, Sebastian 

Liebelt, Patrycja Pietryka, Barbara Starosta, Jan Trzybiński. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 
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Poprawka wniesiona przez Panią Gabrielę Woźną w sprawie wycofania uchwał 

regulujących gospodarkę śmieciową w gminie Lwówek została odrzucona 4 głosami 

„przeciw”, przy 1 glosie „za” oraz 8 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁ SIĘ : 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Gabriela Woźna. 

 

WSTRZYMAŁ SIĘ (1) 

Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Porządek obrad po zmianach został przyjęty 12 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku przedstawił porządek obrad, który po 

przyjętych zmianach przedstawia się następująco. 

1. Otwarcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 
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8. Projekt uchwały w sprawie: Programu współpracy Gminy Lwówek z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2020 rok. 

9. Projekt uchwały w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu działek o nr ewid. 936, 935/30, 935/29, 946, 945, 941/17, 942/15, 943/29, 

944/35, obręb Lwówek, gmina Lwówek. 

10. Projekt uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od nieruchomości na 2020 rok. 

11. Projekt uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2020 rok. 

12. Projekt uchwały w sprawie: odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy. 

13. Projekt uchwały w sprawie: wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki opłaty. 

14. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości. 

15. Projekt uchwały w sprawie: określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych i niezamieszkałych na terenie miasta i gminy Lwówek. 

16. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. 

17. Projekt uchwały w sprawie: „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Lwówek”. 

18. Projekt uchwały zmieniający uchwałę nr III/23/2018 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 

27 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok. 

19. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

20. Odpowiedzi na interpelacje. 

21. Wolne głosy i wnioski. 

22. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 
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Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

INFORMACJA PRZEWODNICZĄCEGO RADY MIEJSKIEJ W LWÓWKU 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 30.10.2019 DO 28.11.2019 ROKU 

 

„W okresie międzysesyjnym pełniłem dyżury w każdy poniedziałek od godz. 15.00 do 

16.00. 

Podczas dyżurów spotykałem się z radnymi, pracownikami urzędu oraz mieszkańcami 

gminy. Spotkałem się również z Panem Burmistrzem i Panem Sekretarzem omawiając sprawy 

bieżące oraz ustaliłem porządek i termin odbycia XV - ej sesji Rady Miejskiej. 

11 listopada 2019 r. uczestniczyłem w uroczystości patriotycznej związanej 

z obchodami Dnia Niepodległości połączonej z uroczystą Mszą oraz złożeniem wiązanek pod 

pomnikiem Wdzięczności. 

Na zaproszenie Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Upośledzeniem 

Umysłowym Koła w Lwówku oraz Miejsko - Gminnego Ośrodka Kultury, w dniu 

16.11.2019 r. wziąłem udział w XIX Wojewódzkim Przeglądzie Grup Teatralnych Osób 

Niepełnosprawnych. 

W dniu 20 października 2019 r. zwołałem wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady 

Miejskiej, na którym omawialiśmy projekty uchwał planowanych na XV sesję. 

W minionym okresie nie było więcej dodatkowych prac.” 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 31.10.2019 DO 28.11.2019 R. 

 

Burmistrz spotkał się z: 

− przedstawicielem firmy Zuo Clean City w sprawie sprzedaży działki w Koninie, 

− przedstawicielem firmy wykonującej wymianę instalacji gazowej na Rynku w sprawie 

przyspieszenia prac w tym zakresie i uzgodnienia harmonogramu prac z generalnym 

wykonawcą, 

− przedstawicielami firmy DROGOPAL w sprawie ścieżki w Brodach, 

− przedstawicielem firmy Inea – światłowody w sprawie jakości wykonywanych prac, 
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− przedstawicielami gmin Województwa Wielkopolskiego (wizyta studyjne) w zakresie 

realizacji programu „Pięknieją wielkopolskie Wsie” Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Wielkopolskiego,  

− p. Marcinem Siwiec w sprawie usunięcia korzeni drzew we wsi Wymyślanka, 

− p. Stelmaszyk i p. Dzięcioł w sprawie robót drogowych w gminie Lwówek, 

− członkiniami Koła Gospodyń Wiejskich w Grońsku w sprawie uzgodnienia form 

działalności. 

 

Burmistrz wziął udział w:  

− podpisaniu umowy z wykonawcą na budowę kanalizacji deszczowej w Zębowie, 

− debacie społecznej – Nowy Tomyśl, 

− spotkaniu w sprawie Krzyża Powstańczego na zbiegu ul. Pniewskiej i Opalenickiej, 

− spotkaniu z handlującymi na Rynku w sprawie przeniesienia targowiska na plac przy 

ulicy Źródlanej, 

− uroczystościach z okazji Święta Niepodległości, 

− spotkaniu z okazji Dnia Seniora w M-GOK Lwówek, 

− spotkaniu organizacyjnym nt. rewitalizacji Rynku, 

− XIX Wojewódzkim Przeglądzie Grup Teatralnych Osób Niepełnosprawnych, 

− Powiatowych Obchodach Dnia Pracownika Socjalnego połączonych z 20-leciem 

działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Nowym Tomyślu, 

− spotkaniu z Biurem Zamówień Publicznych z Leszna w sprawie kontroli zarządczej, 

− spotkaniu z przedstawicielami firmy Konwerga w sprawie Internetu. 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia: 

− (88) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiana dotyczy zwiększenia planu 

dochodów i wydatków tytułem otrzymanych dotacji celowych oraz dokonania 

przeniesień w planie wydatków pomiędzy rozdziałami i paragrafami klasyfikacji 

budżetowej, 

− (89) w sprawie projektu budżetu MiG Lwówek na 2020 rok, 

− (90) w sprawie ustalenia projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej MiG Lwówek, 

− (91) w sprawie zmiany uchwały budżetowej (zmiana dotyczy przeniesień w planie 

wydatków oraz z planu rezerwy ogólnej), 
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− (92) w sprawie ustalenia ceny sprzedaży nieruchomości położonej w Koninie – 

działka nr 335/7, stanowiącej stację przeładunkową odpadów (powierzchnia 0,6588, 

cena netto 250.000 zł.), 

− (93) w sprawie ustalenia standardów zimowego utrzymania dróg, 

− (94) w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej do przeprowadzenia postępowania 

egzaminacyjnego dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego. 

 

Rozstrzygnięto przetarg na:  

− Kompleksowy system gospodarowania odpadami wraz z rekultywacją 

składowiska odpadów oraz działaniami edukacyjnymi w miejscowości Konin. 

Wpłynęły 4 oferty: 

1 Konsorcjum Firm: 

Lider: Złompol PL Sp. z o.o./Sp. 

k. Częstochowa 

Partner: Przedsiębiorstwo 

Obrotu Surowcami Wtórnymi 

ZŁOMPOL Jończyk, Nowak sp. 

Jawna 

cena: 889 290,00 złotych 

gwarancja: 84 miesiące - okres 

zadeklarowany przez 

Wykonawcę 

 

2 Firma Handlowo – Usługowa 

ITC Jabłońska Angelika 

Baruchowo 

cena: 723 240,00 złotych  

gwarancja: 84 miesiące - okres 

zadeklarowany przez 

Wykonawcę 

Najkorzystniejsza 

oferta 

3 Przedsiębiorstwo Robót 

Inżynieryjnych TOMBET Sp. z 

o.o. Sobków 

cena: 1 488 269,25 złotych 

gwarancja: 84 miesiące - okres 

zadeklarowany przez 

Wykonawcę 

 

4 Zakład Utylizacji Odpadów 

CLEAN CITY Sp. z o.o.  

Międzychód 

cena: 1 180 800,00 złotych  

gwarancja: 84 miesiące - okres 

zadeklarowany przez 

Wykonawcę 

 

 

− budowa świetlicy wiejskiej w Pakosławiu wraz z zapleczem socjalnym, 

kuchennym i magazynowym oraz infrastrukturą techniczną. 

Wpłynęło 9 ofert: 

1 „LADROK” PHU  

Zbigniew Ladorucki  

Okonek 

1. cena ryczałtowa brutto: 

2 095 819,24  

2. wydłużenie okresu gwarancji 

i rękojmi: 72 

 

2 Zakład Instalacyjno–

Budowlany 

Mateusz Maćkowiak 

Lwówek 

1. cena ryczałtowa brutto: 

2 328 176,59 

2. wydłużenie okresu gwarancji 

i rękojmi: 72 
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3 OBUD 

Michał Budziński 

Grodzisk Wlkp. 

1. cena ryczałtowa brutto: 

2 149 823,10 

2. wydłużenie okresu gwarancji 

i rękojmi: 72 

 

4  ZAKŁAD 

REMONTOWO-

BUDOWLANY 

„REMBUD” 

Krzysztof Przysiecki 

Kaźmierz 

1. cena ryczałtowa brutto: 

2 084 850,00  

2. wydłużenie okresu gwarancji 

i rękojmi: 36 

 

5 Przedsiębiorstwo 

Wielobranżowe Sp. z o.o. 

Michorzewo 

1. cena ryczałtowa brutto: 

1 886 904,45  

2. wydłużenie okresu gwarancji 

i rękojmi: 72 

 

6 Zakład Usłgowo-

Handlowo-Produk. 

„LECH” 

Monika, Michał Szymanek 

Sieraków  

1. cena ryczałtowa brutto: 

2 145 398,47  

2. wydłużenie okresu gwarancji 

i rękojmi: 72 

 

7 „IZO-BUD” 

Piotr Kwiatkowski 

Dopiewo 

1. cena ryczałtowa brutto: 

1 960 000,00 

2. wydłużenie okresu gwarancji 

i rękojmi: 72 

 

8 PH-B „TOM-BUD” 

Tomasz Ślotała 

Lwówek 

1. cena ryczałtowa brutto: 

1 835 000,00  

2. wydłużenie okresu gwarancji 

i rękojmi: 72 

Najkorzystniejsza 

oferta 

9 Zakład Ogólnobudowlany  

Janusz Borowiak 

Wytomyśl 

1. cena ryczałtowa brutto: 

1 896 493,08  

2. wydłużenie okresu gwarancji i 

rękojmi: 72 

 

 

− Przebudowa ulicy Stefana Wittmanna w Lwówku wraz z odwodnieniem na 

odcinku ok. km. 0+000,00 do 0+650,00 Projekt dofinansowany ze środków 

Funduszu Dróg Samorządowych. 

Wpłynęło 5 ofert: 

1 DROGOPAL Zakład 

Robót Drogowych 

Andrzej Szeszuła, 

Opalenica 

1. Cena: 1 573 653,75  

2. Gwarancja i rękojmia: 60 msc 

 

2 CAŁUS spółka z o.o.  

spółka komandytowa 

Boruja Nowa  

1. Cena: 1 476 271,52 

2. Gwarancja i rękojmia: 60 msc 
Najkorzystniejsza 

oferta 

3 INFRAKOM spółka z o.o.  

spółka komandytowa 

Kościan 

1. Cena: 1 827 460,52 

2. Gwarancja i rękojmia: 60 msc 
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4 RENOMEX spółka z o.o.  

spółka komandytowa 

Duszniki 

1. Cena: 2 259 510,00  

2. Gwarancja i rękojmia: 60 msc 

 

5 Graeb Przedsiębiorstwo 

Drogowe Grzegorz Graeb 

Pniewy 

1. Cena: 2 158 187,79 

2. Gwarancja i rękojmia: 60 msc 

 

 

 Pan Piotr Wojciechowski zapytał o wspomniany przez Burmistrza Krzyż Powstańczy? 

Burmistrz wyjaśnił, że Krzyż Powstańczy na klinie ulicy Pniewskiej i Opalenickiej znajduje 

się na działce prywatnej. Właściciel nieruchomości poprzez Biuro Obrotu Nieruchomościami 

zasugerował aby Gmina kupiła teren na którym znajduje się Krzyż wraz z domem. Burmistrz 

zaznaczył, że jest to dopiero wstępna propozycja ale stwierdził, że dołoży wszelkich starań 

aby krzyż znalazł się „w rękach” publicznych. 

 

Ad. 7. Interpelacje. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w okresie międzysesyjnym nie wpłynęła do 

Biura Rady żadna interpelacja, po czym zwrócił się z pytaniem do radnych, czy ktoś chce 

złożyć interpelację podczas dzisiejszej sesji. 

W trakcie obrad XV sesji nie zgłoszono żadnej interpelacji. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie: Programu współpracy Gminy Lwówek 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2020 rok. 

 

Burmistrz przypomniał, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji Rady Miejskiej dodając, że program współpracy ma na celu 

określenie szczegółowych zasad współpracy organizacji pozarządowych oraz innych 

podmiotów prowadzących działalność pożytku publicznego z gminą. 

W związku z brakiem pytań Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia projektu uchwały w sprawie: programu współpracy Gminy Lwówek 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na 2020 rok. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Uchwałę nr XV/82/2019 w sprawie: programu współpracy Gminy Lwówek z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2020 rok, Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu działek o nr ewid. 936, 935/30, 935/29, 946, 945, 941/17, 

942/15, 943/29, 944/35, obręb Lwówek, gmina Lwówek. 

 

 Burmistrz zabierając głos rozpoczął od ustalenia stawki stanowiącej podstawę 

określenia jednorazowej opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości. Pan Burmistrz 

zaproponował stawkę w wysokości 15%. W związku z brakiem innych propozycji ze strony 

Radnych przystąpiono do głosowania (w formie tradycyjnej, przez podniesienie ręki) 

w sprawie przyjęcia stawki 15% stanowiącej podstawę określenia opłaty z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości. Stawkę 15% przyjęto jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 Głos zabrał ponownie Burmistrz, który poinformował Radnych, że podjęcie tej 

uchwały być może będzie się wiązało z poniesieniem przez Gminę kosztów związanych 

z uregulowaniem kwestii drogi. Nie musi to być koniecznie zakup, może to być zamiana, lub 

przejęcie. Wszystko zostanie ustalone w trakcie negocjacji z właścicielem gruntu. Burmistrz 

dodał, że chodzi o odcinek około 200 metrów. 

 Głos zabrał Pan Piotr Wojciechowski, który stwierdził, że nie mamy pewności, czy 

właściciel nieruchomości będzie chciał ten grunt oddać, czy też będzie Gminie dyktował 

warunki sprzedaży, ponieważ to jest jego działka. Burmistrz wyjaśnił, że w planie jest 
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zaznaczone gdzie przebiega droga i ta droga tam będzie, tyle, że ewentualnie gmina nie 

będzie właścicielem tej części drogi.  

 Sekretarz przedstawił w formie graficznej przebieg drogi na ul. Modrakowej 

zaznaczając, że projekt mpzp był wyłożony do publicznego wglądu i nie wpłynęły do niego 

żadne uwagi, więc właściciel tej działki wie, że będzie tam wytyczona droga. Burmistrz 

dodał, że w interesie właściciela działki jest posiadanie dostępu do drogi dojazdowej. Jeżeli 

właściciel działki nie będzie chciał przekazać części gruntu lub będzie żądał wysokiej ceny to 

po prostu droga będzie jego własnością i sam będzie o nią dbał. Kończąc Burmistrz 

stwierdził, że już było kilka przypadków, gdzie dokonywaliśmy zamiany gruntów dlatego 

w tym przypadku też nie chce być pesymistą i zakładać czarnego scenariusza. Burmistrz 

zapewnił, że o ustalonych warunkach kupna, zamiany lub przejęcia Radni zostaną na pewno 

poinformowani. 

W związku z brakiem dalszych pytań przystąpiono do głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

terenu działek o nr ewid. 936, 935/30, 935/29, 946, 945, 941/17, 942/15, 943/29, 944/35, 

obręb Lwówek, gmina Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Gabriela Woźna. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Wojciechowski. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 
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Uchwałę nr XV/83/2019 w sprawie: miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenu działek o nr ewid. 936, 935/30, 935/29, 946, 945, 941/17, 942/15, 943/29, 944/35, 

obręb Lwówek, gmina Lwówek, Radni Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 12 głosami „za”, 

przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od nieruchomości na 

2020 rok. 

 

Burmistrz, Pan Piotr Długosz przedstawił Radnym oraz społeczeństwu propozycje 

stawek podatkowych dla podatku od nieruchomości na 2020 rok w wysokości:  

1) od budynków mieszkalnych 0,81 zł (maksymalna stawka określona przez Ministra 

Finansów)- wzrost w stosunku do roku poprzedniego o 0,02 zł; 

2) dla budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 

23,00 (stawka MF 23,90)- wzrost stawki o 0,50 zł w stosunku do roku poprzedniego; 

3) dla budynków zajętych na prowadzenie dz. gosp. w zakresie obrotu kwalifikowanym 

materiałem siewnym 11,18 zł (maksymalna stawka MF) wzrost w stosunku do roku 

2019 o 0,20 zł; 

4)  dla budynków związanych z udzieleniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu 

przepisów o dz. leczniczej 4,87 zł (maksymalna stawka MF) wzrost w stosunku do roku 

poprzedniego o 0,09 zł; 

5) dla pozostałych budynków, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej dz. 

pożytku publicznego 7,40 zł (górna stawka MF 8,05) - wzrost w stosunku do roku 2019 

o 0,50 zł; 

6) od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej 0,93 zł 

(maksymalna stawka MF 0,95 zł) wzrost w stosunku do roku poprzedniego o 0,03 zł; 

7) od gruntów po wodami powierzchniowymi stojącymi lub wodami powierzchniowymi 

płynącymi jezior i zbiorników sztucznych - 4,80 zł- (maksymalna stawka MF) wzrost 

o 0,09 zł w stosunku do roku poprzedniego; 

8) od gruntów pozostałych w tym zajętych na prowadzenie statutowej działalności pożytku 

publicznego 0,50 zł (maksymalna stawka MF) – wzrost o 0,03 zł w stosunku do roku 

2019; 

9) od gruntów niezabudowanych objętych obszarem rewitalizacji 3,15 zł (maksymalna 

stawka MF) wzrost stawki o 0,06 zł w stosunku do roku poprzedniego.  

 



18 

 Radni do projektu uchwały nie wnieśli uwag ani pytań zatem po odczytaniu przez 

Wiceprzewodniczącego Rady, Pana Andrzeja Jędrzejczaka pozytywnej opinii z posiedzenia 

stałych Komisji Rady Miejskiej przystąpiono do głosowania nad przyjęciem uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: określenia stawek podatku od nieruchomości na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Jan 

Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Barbara Starosta. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Uchwała nr XV/84/2019 w sprawie: określenia stawek podatku od nieruchomości na 2020 

rok została przyjęta 12 głosami „za” przy 1 glosie „wstrzymującym się”. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2020 rok. 

 

 Projekt uchwały przedstawił Burmistrz, który poinformował, że był on szczegółowo 

omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady Miejskiej oraz przypomniał, że 

stawki podatku od środków transportowych dla pojazdów zarejestrowanych na terenie gminy 

Lwówek wzrosły od 5 do 8% w zależności od rodzaju pojazdu. 

 Opinia stałych Komisji Rady Miejskiej w Lwówku jest pozytywna. Radni nie wnieśli 

uwag ani zapytań do projektu uchwały więc przystąpiono do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, Barbara Starosta, Jan 

Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Monika Marszałkiewicz. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Uchwała nr XV/785/2019 w sprawie: określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2020 rok została przyjęta 12 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym 

się”. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały w sprawie: odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy. 

 

 Głos zabrał Burmistrz, Pani Piotr Długosz, który zaznaczył, że jest to nowa uchwała, 

w której systemem odbierania odpadów komunalnych obejmujemy domki letniskowe oraz 

inne nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno - wypoczynkowe. Burmistrz 

przypomniał. że do tej pory odpady odbierane były tylko od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych natomiast od przyszłego roku poszerzamy zakres odbioru odpadów o działki 

letniskowe. Burmistrz dodał, że wysokość stawki opłaty dla tych nieruchomości oraz termin 
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wnoszenia opłaty zostały określone w kolejnych projektach uchwał omawianych na 

dzisiejszej sesji. 

 Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały, zatem po odczytaniu pozytywnej opinii 

z wspólnego posiedzenia Stałych Komisji, Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Uchwała nr XV/86/2019 w sprawie: odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, została przyjęta jednogłośnie, 13 

głosami „za”. 

 

 O godz. 18:15 Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku zarządził kilkuminutową 

przerwę. 

 Obrady wznowiono o godz. 18:30. Po przerwie w obradach nadal uczestniczy 13 

Radnych. 
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Ad. 13. Projekt uchwały w sprawie: wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki opłaty. 

 

 Burmistrz, Pan Piotr Długosz poinformował, że podwyżka opłaty śmieciowej jest 

konieczna ze względu na 50-60% wzrost opłat za składowanie śmieci. W 2018 roku za tonę 

płaciliśmy 80 zł, w roku 2019 płacimy 170 zł za tonę a w przyszłym będziemy płacić 270 zł 

za tonę. Jest to tzw. opłata Marszałkowska, która trafia do Ministerstwa Środowiska. 

Burmistrz dodał, że wszystkie miasta i gminy mają problem z ustaleniem wysokości opłaty 

śmieciowej. Burmistrz stwierdził, że my jako gmina możemy rozpisać przetarg aby wybrać 

inną firmę odbierającą odpady ale nikt nie da gwarancji, że firmy zewnętrzne, które się 

zgłoszą będą tańsze niż Zakład Gospodarki Komunalnej.  

 Pani Woźna stwierdziła, że nic nie stoi na przeszkodzie aby ogłosić przetarg i jeżeli 

nikt nie złoży tańszej oferty, żeby śmieci nadal odbierał Zakład Gospodarki Komunalnej. 

Burmistrz wyjaśnił, że w przypadku rozpisania nowego przetargu, ogłoszenia go 

i rozstrzygnięcia może się okazać że od nowego roku nie będzie miał kto odbierać odpadów 

z gminy.  

 Burmistrz dodał, że wszystkie gminy stoją przed takim samym dylematem jak my 

i przedstawił Radnym kalkulacje kosztów mające wpływ na zaproponowanie stawki opłaty 

w wysokości 18 zł miesięcznie od mieszkańca. Burmistrz przypomniał, że ustawa 

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach wyklucza możliwość prowadzenia zmieszanej 

zbiórki odpadów komunalnych, w związku z tym w przypadku nie wypełniania obowiązku 

zabierania odpadów komunalnych w sposób selektywny Burmistrz zaproponował 2-krotność 

stawki podstawowej, tj. 36 zł miesięcznie od mieszkańca.  

 Burmistrz poinformował, że Ustawodawca dopuścił możliwości zwolnienia z części 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, którzy 

posiadają kompostownik i kompostują w nim bioodpady. W związku z tym Burmistrz 

zaproponował zwolnienie w wysokości 0,50 zł na miesiąc od mieszkańca. Zaznaczył, że 

zwolnienie mogą otrzymać tylko i wyłącznie właściciele nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi.  

 W przypadku opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli 

nieruchomości niezamieszkałych na których znajdują się domki letniskowe lub inne 

nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe Burmistrz zaproponował 

stawkę ryczałtową w wysokości 169,00 zł rocznie oraz w przypadku niewywiązywania się 
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z prowadzenia selektywnej zbiórki odpadów stawkę podwyższoną w wysokości 2-krotności 

opłaty podstawowej, czyli 338,00 zł rocznie. 

 Burmistrz kończąc zaapelował do mieszkańców aby rzetelnie segregowali odpady. 

 O zabranie głosu poprosiła Pani Gabriela Woźna, która zwróciła uwagę na fakt, że 

w momencie gdy w kwietniu została podniesiona stawka opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi mówiono, że największe koszty generują odpady biodegradowalne, dlatego 

zamiast worków, wprowadziliśmy kubły bio. Teraz nagle okazuje się, że nie zależy nam na 

tym aby było mniej tych odpadów biodegradowalnych zachęcając mieszkańców do 

zakładania kompostowników poprzez przyznanie ulgi w opłacie śmieciowej. Pani Woźna 

zwracając się do zgromadzonych mieszkańców oraz Radnych, zapytała czy sądzą, że 4 

osobowa rodzina za 2 złote zniżki założy kompostownik? Radna na zadane pytanie wyrażając 

swoje zdanie stwierdziła, że nikt nie „będzie się w to bawił”. 

 Burmistrz stwierdził, że przyznanie większej ulgi z tytułu posiadania 

kompostowników będzie niesprawiedliwe w stosunku do osób mieszkających w budynkach 

wielolokalowych. 

 Głos zabrał Sekretarz, Pan Maciej Piechowiak, który poinformował, że dane 

dotyczące cen odpadów, które były prezentowane na Komisji nie uległy zmianie. Kalkulacja 

wysokości opłaty śmieciowej oparta jest na stawkach określonych przez firmy odbierające 

odpady oraz dodatkowych kosztach związanych chociażby z podwyżką płacy minimalnej, czy 

wzrostem cen paliwa. Wzrost tzw. opłaty marszałkowskiej, czy wzrost płacy minimalnej 

będzie dotyczył wszystkich firm odbierających odpady, nie tylko Zakładu Gospodarki 

Komunalnej. Sekretarz stwierdził, że jeżeli Państwo Radni nie podejmą dzisiaj tej uchwały to 

od nowego roku stawki będą obowiązywały takie jak dotychczas ale gmina będzie musiała 

dołożyć brakujące środki z budżetu. 

 Pan Piotr Wojciechowski zabierając głos stwierdził, że wzrost stawki opłaty 

śmieciowej nie jest wymysłem Rady lecz spowodowany jest faktycznym wzrostem cen za 

odpady oraz wzrostem tzw. opłaty marszałkowskiej. Wzrost tych cen nie zależy od nas lecz 

od czynników zewnętrznych i od tego nie uciekniemy. Pan Wojciechowski stwierdził, że jeśli 

mieszkańcy nie zaczną wytwarzać mniej odpadów podwyżki będą nieuniknione.  

 Pan Basiński zapytał czy jest przewidziany w najbliższym czasie kolejny wzrost 

opłaty marszałkowskiej? Burmistrz wyjaśnił, że z tego co się orientuje kwota 270 zł za tonę 

ma obowiązywać przez kilka lat, ale trudno stwierdzić jak długo.  
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 Burmistrz poinformował, że jest na etapie rozmów z odbiorcą odpadów 

segregowanych, który proponuje niższe ceny za te odpady i jeżeli wszystko się uda to w 2021 

roku być może śmieci stanieją. 

 Pani Pietryka odnosząc się do wcześniejszej wypowiedzi Burmistrza stwierdziła, że do 

kalkulacji były przyjmowane ilości odpadów jakie mieszkańcy generowali do tej pory. Teraz, 

gdy już jest obowiązek segregacji odpadów możemy założyć, że odpadów zmieszanych, czyli 

tych najdroższych będzie mniej. Pani Pietryka zapytała, czy nie można by w kalkulacji 

założyć mniejszej ilości odpadów zmieszanych. Być może wtedy nie musielibyśmy aż tak 

podnosić stawki opłaty śmieciowej? 

 Burmistrz wyjaśnił, że nie widzi problemu aby po pół roku funkcjonowania nowej 

stawki Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Ochrony Środowiska przeanalizowała 

pierwsze półrocze 2020 roku pod względem ilości oddawanych odpadów i ich cen. Burmistrz 

dodał, że dane te będą jak najbardziej rzetelne, ponieważ firma wywożąca odpady będzie się 

rozliczać nie tak jak do tej pory ryczałtowo, lecz tonażowo.  

 Burmistrz zachęcił do zapoznania się z ulotką zamieszczoną na stronie internetowej 

Urzędu, w której znajdują się informacje jak prawidłowo segregować odpady. Pani Barbara 

Starosta zaproponowała aby ulotki dotyczące prawidłowego segregowania odpadów były 

dostarczane do mieszkańców w formie papierowej, ponieważ starsze osoby nawet nie mają 

komputerów. Burmistrz poinformował, że Zakład Gospodarki Komunalnej, ulotki jak 

prawidłowo segregować odpady, na pewno będzie roznosił wśród mieszkańców. 

 W związku z wyczerpaniem pytań do projektu wyżej wymienionej uchwały Radni 

przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia projektu uchwały w sprawie: wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki opłaty. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Monika Marszałkiewicz, Piotr 

Przewoźny, Barbara Starosta, Piotr Wojciechowski. 
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PRZECIW (3) 

Patrycja Kubiak, Patrycja Pietryka, Gabriela Woźna. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Andrzej Basiński, Sebastian Liebelt, Jan Trzybiński. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Uchwała nr XV/87/2019 w sprawie: wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz wysokości stawki opłaty, została przyjęta 7 głosami „za” przy 

3 głosach „przeciw” oraz 3 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości. 

 

 Przewodniczący zapytał czy ktoś ma jakieś pytanie do projektu tej uchwały oraz 

dodał, że wzór deklaracji jest dostępny w materiałach przygotowanych na sesję.  

 Pani Pietryka zapytała kto składa deklarację w przypadku nieruchomości 

wielolokalowych?  

 Sekretarz wyjaśnił, że do tej pory obowiązywał przepis że w budynkach 

wielorodzinnych deklarację składał zarządca danej wspólnoty, w wyjątkowych przypadkach, 

gdy wspólnota nie miała wyznaczonego zarządcy deklaracje były przyjmowane od właścicieli 

poszczególnych lokali. Od września w związku ze zmianą ustawy o utrzymaniu i czystości 

i porządku w gminach dopuszcza się możliwość indywidualnego składania deklaracji przez 

właścicieli lokali mieszkaniowych, w przypadku, gdy istnieje możliwość wydzielenie miejsca 

na kubeł oraz worki na odpady.  

 Pani Pietryka zapytała, kto będzie ponosił odpowiedzialność za niesegregowanie 

odpadów w budynkach wielorodzinnych? Sekretarz wyjaśnił, że odpowiedzialność ponoszą 

wszyscy.  

 W związku z brakiem pytań i uwag Radni przystąpili do głosowania. 

 

 



25 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia projektu uchwały w sprawie: ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Uchwała nr XV/88/2019 w sprawie: ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości została 

przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały w sprawie: określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych i niezamieszkałych na terenie miasta i gminy Lwówek. 

 

 Przewodniczący przypomniał, że projekt tej uchwały był omawiany na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji Rady Miejskiej. Pan Piechowiak dodał, że w projekcie tej 

uchwały są określone terminy wnoszenia „opłaty śmieciowej”, które w przypadku opłaty od 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych nie uległy zmianie, czyli nadal jest to termin raz 

w miesiącu do ostatniego dnia tego miesiąca. W przypadku opłaty od właścicieli 

nieruchomości niezamieszkałych na których znajdują się domki letniskowe lub inne 

nieruchomości wykorzystywane na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, jest to termin do 

30 czerwca danego roku lub jeżeli obowiązek ponoszenia opłaty powstanie po dniu 
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30 czerwca, właściciel takiej nieruchomości ma obowiązek dokonać opłaty w terminie 14 dni 

od dnia złożenia deklaracji.  

 W związku z brakiem pytań, po odczytaniu pozytywnej opinii z wspólnego 

posiedzenia Komisji Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia projektu uchwały w sprawie: określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych i niezamieszkałych na terenie miasta i gminy Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Uchwała nr XV/89/2019 w sprawie: określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczenia 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi przez właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych i niezamieszkałych na terenie miasta i gminy Lwówek, została przyjęta 

jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie: ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów. 

 

 Burmistrz przedstawiając projekt tej uchwały zwrócił uwagę, że w celu obniżenia 

kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi śmieci 

segregowane będą odbierane raz w miesiącu natomiast śmieci zmieszane i bioodpady tak jak 
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do tej pory. Burmistrz dodał, że o wyrażenie opinii w sprawie projektu tej uchwały 

zwróciliśmy się do Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Nowym Tomyślu, skąd 

otrzymaliśmy opinię pozytywną. 

 Opinia z  wspólnego posiedzenia stałych komisji jest pozytywna. W związku 

z brakiem uwag i zapytań Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia projektu uchwały w sprawie: ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Piotr Przewoźny, Barbara Starosta, Jan 

Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Patrycja Pietryka. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Uchwała nr XV/90/2019 w sprawie: ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

i zagospodarowania tych odpadów została przyjęta 12 głosami „za” przy 1 głosie 

„wstrzymującym się”. 
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Ad. 17. Projekt uchwały w sprawie: Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Lwówek”. 

 

 Głos zabrał Burmistrz, który zaznaczył, że Regulamin obejmuje nie tylko tematykę 

związaną z gospodarką odpadami komunalnymi ale także utrzymaniem porządku przy posesji 

np. usunięciem błota czy śniegu, W Regulaminie zostały określone między innymi rodzaje 

odpadów podlegających selektywnej zbiórce, minimalna pojemność pojemników na odpady 

zmieszane oraz pojemników na odpady biodegradowalne a także minimalna ilość worków na 

selektywną zbiórkę odpadów.  

 W związku z barkiem pytań i uwag, po odczytaniu pozytywnej opinii z wspólnego 

posiedzenia Komisji Radni przystąpili do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia projektu uchwały w sprawie: „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Lwówek”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Uchwała nr XV/91/2019 w sprawie: „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie gminy Lwówek”, została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 
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Ad. 18. Projekt uchwały zmieniający: uchwałę nr III/23/2018 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok. 

 

 Burmistrz w szczegółowy sposób przedstawił Radnym zmiany wprowadzone do 

budżetu w listopadzie, które obejmują:  

 

Zmiany dotyczą: 

DOCHODÓW: 

 

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 010, rozdział 01095 Pozostała działalność, § 2700 

środki na dofinansowanie zadań bieżących gmin z innych źródeł – kwota 3.000,00 

(dot. sołectwa Grońsko –śr. z Urzędu Marszałkowskiego). 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, § 0950 

wpływ odszkodowania -- kwota 269,00. 

3. Zmiana klasyfikacji budżetowej w dz. 600, rozdział 60016 Drogi publiczne gminne, 

z § 6330 Dotacje celowe- kwota 300.000,00 do § 6350 środki otrzymane z państwowych 

funduszy celowych – kwota 300.000,00 (środki z Funduszu Dróg Samorządowych). 

4. Zwiększenie planu dochodów w dz. 750,  

- rozdział 75011 Urzędy wojewódzkie, § 2010 Dotacja celowa – kwota 1.091,00. 

- rozdział 75023 Urzędy gmin, § 0690 wpływy z różnych opłat – kwota 1.855,00. 

(Pismo Wojewody Wlkp. oraz analiza budżetu). 

5. Zwiększenie planu dochodów w dz. 756 – kwota ogółem 23.500,00. 

W tym: 

- rozdział 75601 Wpływy z podatku od działalności, § 0350 wpływy z karty podatkowej – 

kwota 1.000,00 (zwiększenie), 

- rozdział 75615 wpływy podatkowe od osób prawnych, § 0340 podatek od śr. transport. 

5.000,00 (zwiększenie), 

- rozdział 75615 wpływy podatkowe od osób prawnych, § 0500 podatek od czynności 

cywilnoprawnych – kwota 1.000,00 (zwiększenie), 

- rozdział 75616  wpływy podatkowe od osób fizycznych, § 0340 podatek od śr. transp.- 

kwota 3.000,00 (zwiększenie), 

- rozdział 75616  wpływy podatkowe od osób fizycznych, § 0360 podatek od spadków 

i darowizn – kwota 1.500,00 (zwiększenie), 
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- rozdział 75616  wpływy podatkowe od osób fizycznych, § 0500 podatek od czynności 

cywilnoprawnych – kwota 10.000,00 (umniejszenie), 

- rozdział 75618 Wpływy z innych opłat, § 0490 wpływy z innych lokalnych opłat, kwota 

19.000,00 (zajęcie pasa drogowego- zwiększenie), 

- rozdział 75621 Udziały gmin w podatkach stanowiących dochód budżetu państwa, § 0020 

wpływy z podatku dochodowego od osób prawnych- kwota 3.000,00 (zwiększenie). 

(zmiany po analizie wykonania planu dochodów). 

6. Zwiększenie planu dochodów w dz. 801, rozdział 80104 Przedszkola, § 2310 Dotacje 

celowe- kwota 20.000,00 (pobyt dzieci z innej gminy w naszych przedszkolach). 

7. Zwiększenie planu dochodów w dz. 855, rozdział 85501 Świadczenia wychowawcze, 

§ 0920 odsetki – kwota 100,00 oraz § 2950 zwroty płatności – kwota 1.500,00. 

8. Umniejszenie planu dochodów w dz. 855, rozdział 85504 Wspieranie rodziny, § 2010 

Dotacja celowa – kwota 35.892,00 (Pismo Wojewody Wlkp.). 

9. Zwiększenie planu dochodów w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice i kluby, 

§ 0750 – wpływy z wynajmu – kwota 1.750,00 (Zgierzynka 400,00, Chmielinko 250,00 

Grońsko 700,00, Krzywy Las 200,00 Linie 200,00) oraz § 0960 otrzymane darowizny – 

kwota 1.037,00 (Bródki 200,00, Zębowo 837,00). 

10. Zwiększenie planu dochodów w dz. 801, rozdział 80101 Szkoły podstawowe, § 0960 

darowizny pieniężne – kwota ogółem 19.878,57 w tym: ZSPiP Posadowo 10.000,00 oraz 

ZSPiP Zębowo 9.878,57 (darowizna z GAZ-System). 

11. Zwiększenie planu dochodów w dz. 926, rozdział 92601 Obiekty sportowe, § 0830 

wpływy z usług – kwota 2.500,00 oraz § 0970 wpływy z różnych dochodów – kwota 

3.500,00. 

12. Zwiększenie planu dochodów w dz. 758, rozdział 75814 Różne rozliczenia finansowe – 

kwota ogółem 1.245,00 w tym: § 0640 wpływy z kosztów egzekuc. 335,00, § 0970 

wpływy z różnych  dochodów 171,00 oraz § 2010 Dotacja celowa – kwota 739,00 – jako 

rozliczenie za rok 2018 tytułem wykonania zadań zleconych. (Pismo Wojewody Wlkp. 

oraz analiza budżet). 

 

WYDATKI: 

1. Zwiększenie planu wydatków w dz. 750, rozdział 75011 Urzędy wojewódzkie, § 4010 

wynagrodzenia osobowe- kwota 1.091,00 (środki z dotacji). 

2. Zwiększenie planu wydatków w dz. 801, rozdział 80101 Szkoły podstawowe – kwota 

ogółem 19.878,57, z tego: § 4210 zakup materiałów – kwota ogółem 9.878,57 – dot. 
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ZSPiP Zębowo 9.878,57 oraz § 4300 zakup usług – kwota 10.000,00 - dot. ZSPiP 

Posadowo. 

3. Zwiększenie planu wydatków w dz. 750, rozdział 75023 Urzędy gmin, § 4010 

wynagrodzenia – kwota 739,00 środki z dotacji jako rozliczenie z 2018 roku zadań 

zleconych oraz § 4300 zakup usług – kwota 15.000,00 z przeznaczeniem na opłaty 

pocztowe. 

4. Zmiany w planie wydatków w dz. 801 Oświata i wychowanie: 

Rozdział 80101 Szkoły podstawowe 

Umniejszenie : 

§ 4280 zakup usług zdrow. 350,00 (ZSPiP Pakosław), 

§ 4300 zakup usług 50,00 (ZSPiP Posadowo), 

§ 4360 zakup usług telekom 150,00 (ZSPiP Pakosław), 

§ 4700 szkolenia  170,00 (ZSPiP Pakosław), 

§ 4260 zakup energii – 5.000,00 (ZSPiP Posadowo), 

§ 4410 krajowe podr. służbowe – 500,00 (ZSPiP Posadowo). 

 

Zwiększenie : 

§ 4010 wynagrodzenia 62.000,00 (ZSPiP Pakosław 35.000,00 ZSPiP Chmielinko 22.000,00, 

ZSiP Brody 5.000,00), 

§ 4110 skł ZUS 11.000,00 ( ZSPiP Pakosław 5.000,00, ZSiP Brody 6.000,00), 

§ 4210 zakup mat. 6.000,00 (ZSPiP Pakosław 500,00, ZSPiP Posadowo 5.500,00), 

§ 4300 zakup usług 5.000,00 (ZSPiP Posadowo 5.000,00), 

§ 4360 zakup usług telekom. 50,00 (ZSPiP Posadowo), 

§ 4410 krajowe podróże służbowe 170,00 (ZSPiP Pakosław). 

 

Rozdział 80104 Przedszkola 

Umniejszenie : 

§ 4210 zakup mat. 50,00 (ZSPiP Posadowo), 

§ 4220 zakup śr. żywności  10.000,00 (Przedszkole Lwówek), 

§ 4280 zakup usł. zdrow. 130,00 (ZSPiP Posadowo). 

 

Zwiększenie : 

§ 2310 Dotacje celowe przekazane gminie – kwota 5.000,00 (pobyt dzieci w przedszkolach 

w innej gminie). 
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§ 4010 wynagrodzenia 87.000,00 ( ZSPiP Pakosław  20.000,00, ZSPiP Chmielinko 6.000,00, 

ZSiP Brody 11.000,00 P-le Lwówek 50.000,00), 

§ 4110 skł ZUS 12.000,00 (dot. P-le Lwówek), 

§ 4240 zakup pomocy 10.180,00 (Przedszkole Lwówek 10.000,00, ZSPiP Posadowo 180,00). 

(Wnioski dyr. jednostek oświatowych celem realizacji zadań bieżących oraz analiza budżetu 

po podwyżkach wynagrodzeń nauczycieli). 

5. Zwiększenie planu wydatków w dz. 600 Transport i łączność, rozdział 60016 Drogi 

publiczne gminne, § 4300 zakup usług – kwota 86.500,00 z przeznaczeniem na bieżące 

utrzymanie dróg. 

6. Zwiększenie planu wydatków w dz. 855, rozdział 85501  świadczenia wychowawcze, 

§ 2950 zwrot niewykorzystanych płatności – kwota 1.600,00. 

7. Umniejszenie planu wydatków w dz. 855, rozdział 85504 Wspieranie rodziny, § 3110 

świadczenia społeczne- kwota 35.892,00 (zwrot dotacji – pismo Wojewody Wlkp.). 

8. Zmiany w planie wydatków pomiędzy paragrafami funduszu sołeckiego sołectwa 

Józefowo w dz. 900, rozdział 90004 Utrzymanie zieleni, z § 4210 zakup mat. – kwota 

700,00 do § 4300 zakup usług – kwota 700,00 w zadaniu „Utrzymanie zieleni”. 

9.  Zmiany w planie wydatków pomiędzy paragrafami  funduszu sołeckiego sołectwa Linie 

w dz. 900, rozdział 90004 Utrzymanie zieleni, z § 4300 zakup usług. – kwota 200,00 do 

§ 4210 zakup mat. – kwota 200,00 w zadaniu „Poprawa estetyki wsi”. 

10. Zwiększenie planu wydatków w dz. 900, rozdział 90015 Oświetlenie ulic, § 4300 zakup 

usług – kwota 18.130,00 z przeznaczeniem na naprawę oświetlenia ulicznego. 

11. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice i kluby, 

§ 4210 zakup mat. – kwota  5.787,00  w tym (Zgierzynka 400,00, Chmielinko 250,00 

Grońsko 700,00, Krzywy Las 200,00 Linie 200,00 Bródki 200,00, Zębowo 837,00 oraz 

3.000,00 Grońsko jako środki z otrzymane z nagrody na wyposażenie świetlicy). 

12. Przeniesienie w planie wydatków w dz. 921, z rozdziału 92109 Domy kultury, świetlice 

i kluby, § 4210 zakup mat.- kwota 1.200,00 do rozdziału 92195 Pozostała działalność, 

§ 4300  zakup usług – kwota 1.200,00 – dot. sołectwa Bródki. 

13. Zwiększenie planu wydatków w dz. 926, rozdział 92601 Obiekty sportowe, § 4210 zakup 

mat. – kwota 3.000,00 oraz § 4300 zakup usług – kwota 3.000,00 (Pismo Kierownika 

jednostki OSiR). 

14. Zwiększenie planu wydatków w dz. 926, rozdział 92605 Zadania w zakresie kultury 

fizycznej, § 6060 zakupy inwestycyjne – kwota 8.000,00 z przeznaczeniem na zakup 

piłkochwytów – boisko Zębowo. 
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Budżet miasta i gminy został zwiększony po stronie dochodów o kwotę 45 333,57 zł. 

oraz po stronie wydatków o kwotę 308.833,57. 

 W związku z barkiem pytań i uwag przystąpiono do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr III/23/2018 Rady Miejskiej w Lwówku z dnia 27 grudnia 2018 r. 

w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Uchwała nr XV/92/2019 zmieniająca uchwałę nr III/23/2018 Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 27 grudnia 2018 r. w sprawie uchwały budżetowej na 2019 rok została przyjęta 

jednogłośnie 13głosami „za”. 

 

Ad. 19. Projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku, Pan Piotr Przewoźny poinformował, iż 

zmiana WFP jest konsekwencją przyjętej przed momentem zmiany budżetu.  

Radni do projektu uchwały nie zgłosili żadnych uwag. Przystąpiono więc do 

głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Lwówek. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2. 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Basiński, Zbigniew Gawełek, Andrzej Jędrzejczak, Tadeusz Kachel, Patrycja 

Kubiak, Sebastian Liebelt, Monika Marszałkiewicz, Patrycja Pietryka, Piotr Przewoźny, 

Barbara Starosta, Jan Trzybiński, Piotr Wojciechowski, Gabriela Woźna. 

 

NIEOBECNI (2) 

Krzysztof Czarkowski, Agnieszka Pustkowiak. 

 

Uchwała nr XV/93/2019 w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

i Gminy Lwówek, została przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

 

Ad. 20. Odpowiedzi na interpelacje. 

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej w Lwówku, Pan Piotr Przewoźny poinformował, że 

nie wpłynęły żadne interpelacje. 

 

Ad. 21. Wolne głosy i wnioski. 

 

 Burmistrz poinformował Radnych, że do Urzędu wpłynęła pozytywna opinia Komisji 

Heraldycznej w sprawie przyjęcia flagi i herbu Gminy Lwówek. 

 Pan Andrzej Basiński zapytał na jakim etapie jest sprawa budowy ścieżki rowerowej, 

która ma biec wzdłuż drogi krajowej? Burmistrz wyjaśnił, że ścieżka jest w bardzo 

zaawansowanej fazie projektowej. 

 Pani Gabriela Woźna zapytała czym spowodowane jest przesunięcie w budżecie 

177 000 zł w oświacie? Burmistrz wyjaśnił, że głównie wynika to z faktu przyznanie 300 zł 



35 

za pełnienie wychowawstwa w szkołach oraz zastępstwami nauczycieli przebywających na 

zwolnieniach lekarskich. 

 Na koniec głos zabrał Sekretarz, który prosił o zwrócenie uwagi oraz 

rozpowszechnianie informacji na temat nowej lokalizacji przystanku autobusowego. Sekretarz 

poinformował, że w związku z pracami budowlanymi trwającymi w miejscu 

dotychczasowego przystanku autobusowego przeniesiono go na plac przy starym parkingu, na 

którym w chwili obecnej obowiązuje zakaz wjazdu oraz parkowania, aby autobus mógł 

swobodnie wjechać oraz zatrzymać się. 

 

Ad. 22. Zamknięcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad XV sesji Przewodniczący Rady, Pan Przewoźny 

zamknął obrady wypowiadając słowa „Zamykam obrady XV sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku”. 

 

Protokołowała:       Przewodniczący 

/-/ Estera Puk      Rady Miejskiej we Lwówku  

                /-/ Piotr Przewoźny 


